
Referat  

FAU – Austrått skole 

 

Dato: 

Mandag 31.10.22 

Tid: 

19.30 – 21.00 

Sted: 

Personalrom, Austrått skole 

Til stede:  

Siri Ravndal, Frode Ludvigsen, Sverre Soleng, Elisebeth Stokland, Ninja Haaland, Kristine Tveten, 

Helge Belsvik, Pernille Skogdal, Amanda Bell, Laman Feyzullabayli-Evensen, Gunhild van Zanten 

Magnussen og Janicke Berge 

Fraværende: 

Ola Hausken, Astrid Seljestad og Kjetil Gjerdevik 

Referent: 

Janicke Berge  

 

 

 

Sak 1 – Informasjon fra rektor 

Det nye uteområdet for 1.-3.trinn: 

Arbeidet er i gang. Planen er å være ferdig til jul. Mer realistisk at byggingen er ferdig til vinterferien.  

Det utarbeides en plan for at 4.-7-trinn også skal få bruke det nye området. Elevrådet blir involvert i 

dette arbeidet.  

Innspill fra FAU om “Vennebenk”: Foreslår å vente med å avgjøre om pengene fra FAU skal brukes til 

denne benken eller noe annet. 

Fordypningsuker i områdene friluftsliv, teknologi/realfag, design/redesign:  

Rektor ønsker innspill fra elever i forhold til innhold i ukene.  

Innspill fra elever:  

Elevene ønsker aktivitetsdagen tilbake. Rektor positiv. Det vil bli arrangert aktivitetsdag dette 

skoleåret.  

Elevene ønsker å ha skolelag i fotball. Rektor positiv. Skolen undersøker mulighetene for dette.  



Sparetiltak i kommunen:  

Innetemperaturen senkes én grad.  

Demokrati og medborgerskap – kurs for foreldre i januar/februar.  

Personalsituasjon:  

Skolen søker etter fagarbeider og lærer. Interne rokkeringer vil mest sannsynlig skje.  

Svømming:  

Svømmehallen er per dags dato stengt grunnet reparasjoner.  

Rektor ønsker mer intensiv opplæring på 4.trinn og dermed kutte undervisningen på 7.trinn da han 

opplever at de eldste elevene har gode svømmeferdigheter.  

FAU-leder søker om midler til klippekort i svømmehallen for elevene på 2.trinn.  

Elevundersøkelsen/Foreldreundersøkelsen:  

Gjennomføres i november/desember.  

Rektor ønsker tilbakemelding fra FAU i forhold til ønsker om fokusområde.  

Det er ønskelig å få opp svarprosenten på foreldreundersøkelsen.  

Innspill fra FAU: Ønsker i likhet med rektor sterkt fokus på mobbing. Målet med undersøkelsen må 

være å finne ut av hva som skjer på Austrått skole. Kan det være en idé å utarbeide lokale spørsmål? 

Foreldre må informeres om at undersøkelsen kan tas på flere forskjellige språk.  

Intern trivselsundersøkelse:  

Elevene svarer på denne annenhver uke.  

Kontaktlærer tar kontakt med elever som melder at de ikke har det trygt og godt på skolen. 

Skolens sosialveileder er ansvarlig for denne undersøkelsen.  

 

Sak 2 – Kollektive standarder/Trygt og godt skolemiljø 

FAU etterspør mer konkrete detaljer om arbeidet for å sikre et trygt og godt skolemiljø. Hva blir 

gjort? Hvordan foregår erfaringsutveksling i kommunen?  

FAU ønsker jevnlige oppdateringer om status på skolemiljøet og resultater av undersøkelser. Kan 

tallene for hele skolen presenteres etter gjennomføring av årets undersøkelser? 

 

Sak 3 – Bruk av VR-briller 

VR-briller er lite i bruk på Austrått skole.  

 

Sak 4 – Klasseinndeling 



Ønsker inndeling av klasser etter geografi. FAU/Skolen bør oppfordre trinn til å ha aktiviteter på tvers 

av klasser. Det bør kommuniseres at foreldre skal være inkluderende. 

Innspill fra FAU: Kan det være en idé at en innfører trinnkontakter i stedet for klassekontakter?  

 

Sak 5 – Inndeling av skolegården i friminutt 

Utsettes til neste møte. 

 

Eventuelt 

Ingen saker. 

 

 


